

DECO
Fibra
Interior Walls
- Tintable -

ديكو
فيبرا
جدران داخلية
- قابل للتلوين -



Nahr El Mot. Tel: 961 (1) 885 385 / 485 Fax: 961 (1) 885 685
P.O.Box 55091 - Beirut - Lebanon
E-mail: info@bmapaints.com www.bmapaints.com
ISO 9001 - OHSAS 18001 Certified
MK-CA-17 / Ed. 1
f y t



Description
BMA FIBRA is a water based decorative paint with an elegant travertine rock shape. It's ideal to be used on indoor walls, plaster, concrete and timber surfaces.
BMA FIBRA add to your rooms a natural sensation with a relaxant atmosphere.

Application
Clean the substrate from any dirt and contamination; fill the surface deflections with BMA putty then prime it with BMA sealer or undercoat.
Apply BMA FIBRA, without thinning, using a stainless steel trowel, let it dry then press over it to obtain a uniform surface.
After 6 hours apply a second layer of BMA FIBRA and adjust its shape with a special sponge or plastic tool before total dryness.

الوصف
بي.إم.إي. فيبرا هو دهان تزييني مائي يعطي شكل حجر التراڤرتين الأنيق. هو مناسب للاستعمال على الجدران الداخلية والخرسانة للمساء والمخمس.
بي.إم.إي. فيبرا يضيف على غرفكم إحساس بالطبيعة وجو مريح.

طريقة الإستعمال
ينظف السطح جيدا من الشوائب والأوساخ. تملأ الفجوات بمجوية بي.إم.إي. وحقن ثم يؤسس السطح بسلر أو الدرקות بي.إم.إي.
يطبق بي.إم.إي. فيبرا بدون تخفيف بواسطة مالح ستانلس ستيل بترك ليحفظ ثم يضغط عليه للحصول على سطح متساو.
بعد 6 ساعات يطنق وجه اخر من بي.إم.إي. فيبرا ويشكل حسب النوق قبل الجفاف التام بواسطة إسفنجة أو أداة بلاستيكية خاصة.
f y t
bmapaints.com

